



HSBC One Account Statement 滙豐One戶口結單

MS ZEHRA SYEDA MARYAM
FLAT 191A, 1/F/F
TING KOK VILLAGE
TAI PO NT

Number 戶口號碼: 805-833597-833

Branch 分行: TAI PO

Page 1 of 2

18 October 2025

M

HSBC One Portfolio 滙豐One資產概況

	HKD Equivalent 參考貨幣等值 (DR=Debit 結欠)
Total balance in HKD 港元結餘	42.31
Total balance in Foreign Currency 外幣結餘	0.00
Total balance in Investment Services 投資服務結餘	0.00
Total balance in Statement Gold 黃金券結餘	0.00
Total balance in Overdraft 總透支	0.00
Net Position 淨額	42.31

Portfolio Summary 資產摘要

	Account Number 戶口號碼	CCY 貨幣	Exchange Rate 匯率	Balance 結餘 (DR=Debit 結欠)	HKD Equivalent 參考貨幣等值 (DR=Debit 結欠)
HSBC One - Deposits 滙豐One - 存款					
HKD Savings 港元儲蓄	805-833597-833	HKD		42.23	42.23
HKD Current 港元往來		HKD		0.08	0.08
Total 總計					42.31

HSBC One Account Transaction History 滙豐One戶口交易紀錄

HKD Savings 港元儲蓄

Date 日期	Transaction Details 進支詳情		Deposit 存入	Withdrawal 支出	Balance 結餘
19 Sep	B/F BALANCE	承前轉結			140.43
2 Oct	FROM PAYME(HSBC)282 T251001L0597(01OCT25)	轉賬收入	1,500.00		
	ZEHRA SYEDA MARYAM	轉賬支出		1,500.00	
	EW S012049805665202 01OCT	轉賬支出			98.20
	ZEHRA SYEDA MARYAM	轉賬支出			42.23
	EW S012049805665202 01OCT	轉賬支出			

HKD Current 港元往來

Date 日期	Transaction Details 進支詳情		Deposit 存入	Withdrawal 支出	Balance 結餘
19 Sep	B/F BALANCE	承前轉結			0.08

Total Relationship Balance 全面理財總值

Your average Total Relationship Balance was HK\$140.01 from 1 July 2025 to 30 September 2025.
您於2025年7月1日至2025年9月30日期間的全面理財總值平均為港幣140.01元。

Important Notice 重要通知

We notice that there have been fraudulent telephone calls, voice message, or emails that claim to be from HSBC. We would like to remind you not to disclose your personal details to suspicious third parties. You can call us on (852) 2233 3000 to verify the caller's identity if in doubt. Please say "Report Fraud" when we ask for your reason for calling. And report to the Police immediately. For details, please visit our Security and Fraud Centre

Number
戶口號碼 805-833597-833

Branch
分行 TAI PO

Page 2 of 2

18 October 2025

webpage at <https://www.hsbc.com.hk/1/2/hk/personal/sfc>.

我們留意到最近有冒充匯豐的欺詐來電、語音訊息或電郵。我們提醒客戶切勿向可疑第三者提供任何個人資料。如需核實來電者身份，客戶可致電本行服務熱線（852）2233 3000。請你在被問及來電原因時，說出「戶口懷疑被盜用」及立即向警方報案。如需核實來電者身份，客戶亦可致電我們。詳情請參閱本行保安及詐騙中心網頁 <https://www.hsbc.com.hk/1/2/chinese/hk/personal/sfc>。

To provide better banking services, we will directly conduct or commission an independent research company to conduct a customer survey via phone, email & SMS to collect your valuable feedback. Information collected in the survey will be kept confidential by us and will only be used in the improvement of service quality.

為提供更優質的銀行服務，我們會直接或委託獨立調查公司以電話、電郵及短訊方式進行客戶意見調查並收集您的寶貴意見。我們會將您於意見調查提供的資料保密，有關資料只會用作改善服務質素。

Effective 20 October 2025, we will cease to provide the service of 'purchase of clean bills (demand draft/ clean cheque) drawn on overseas banks'. Please deposit your clean bills via 'sent for collection' service which we will waive our handling fee. If you need quicker remittance, please ask your payer to do it via telegraphic transfer. For enquiries, please contact us through 'Chat with us' on HSBC Online or Mobile Banking or call us at (852) 2233 3000.

由2025年10月20日起，我們將停止提供「購買在海外銀行收款的票據（匯票/支票）」的服務。請使用「託收形式」存入在海外銀行收款的票據，匯豐會豁免由本行收取的相關手續費。如您需要更快捷地收取跨境匯款，請聯絡您的付款人安排電匯轉賬。如有查詢，請於匯豐網上/流動理財與我們進行「線上對話」或致電（852）2233 3000。

Did you know?

The Bank is required under law to collect customer information such as your Jurisdiction of Tax Residency(s), corresponding Tax Identification Number(s) and your Date of Birth. If you have not provided this information to us, or if your circumstances have changed, please log on to Personal Internet Banking to complete "Update your tax residency Details" under "Banking", or please download the Individual Tax Residency Self-Certification Form from our CRS website below and submit it by post: HSBC, PO Box 74523, Kowloon Central Post Office, Hong Kong. For more information please visit <https://www.crs.hsbc.com/en/rbwm/hongkong>

我們需要您的協助

根據法例，本行需要收集客戶資料，包括您的稅務管轄區、相關的稅務編號以及您的出生日期。

倘若您未有提供該些資料，又或您的情況有所改變，請登入網上理財，點擊「理財」以完成「更新稅務居民身分資料」；或者從我們以下的CRS網頁下載「個人稅務居民自我證明表格」填妥後寄回本行「匯豐—香港九龍中央郵政局郵政信箱74523號」。

如欲了解更多資訊，請參閱<https://www.crs.hsbc.com/zh-hk/rbwm/hongkong>